
Vragen van de SP aan burgemeester Broertjes over LHBTI 

In november 2016 is er een motie omtrent LHBTI beleid door de SP c.s. ingediend waarna 

een toezegging kwam van het college om in het derde kwartaal van 2017 te komen met een 

emancipatiebeleid voor deze groep en dat Hilversum zich aansluit bij het convenant 

regenbooggemeenten. Dit laatste is gebeurd. Er is voor 1 jaar een ambtenaar voor 0,2 fte 

beschikbaar gesteld. Wij hebben echter nog geen emancipatiebeleid gezien. Dus de SP wil 

graag weten: 

1. Wordt de ambtelijke tijd ook de komende jaar beschikbaar gesteld? 

2. Wanneer kunnen we het emancipatiebeleid tegemoetzien? 

 


